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Protokół Nr XIII/07

sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 30 października 2007 r.

--------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:10

Obradom przewodniczył – pan radny Janusz Karzyński – przewodniczący rady i pan

radny Franciszek Sumisławski – wiceprzewodniczący rady.

-  Przewodniczący rady - Otwieram XIII sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.

        Witam   Wysoką Radę , Burmistrza ,Panią Skarbnik, Panią Sekretarz,

Sołtysów oraz   Mieszkańców Gminy Gniew.

Na podstawie listy obecności stwierdzam, Ŝe na sali jest wystarczająca ilość

radnych do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. Obecnych na sesji  jest

w tej chwili 13 radnych. Nieobecny z powodu choroby  radny Grzegorz Połomski.

Przystępujemy do pkt 1 porządku obrad.

 Porządek obrad  wszyscy radni  otrzymali na piśmie. Proponuje w pkt. 4

jeszcze ppkt „b” informacja Burmistrza o złoŜonych oświadczeniach majątkowych. Z
mojej strony więcej zmian nie ma. Czy radni mają  inne propozycje do

proponowanego porządku obrad? Nie widzę. Proszę zatem o przegłosowanie

przedstawionego porządku obrad. Kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego

porządku obrad?  Jednogłośnie. Dziękuję. Porządek obrad został przyjęty w

następującym brzmieniu:

 1. Sprawy organizacyjne:
- otwarcie sesji
- stwierdzenie waŜności obrad

- przyjęcie porządku obrad

- przyjęcie protokółu z sesji odbytej w dniu    26 września 2007 r.

2.  Informacja na temat przygotowania spółki z o.o. ZUK w Gniewie do „Akcji

 zima”- zakres działania.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości –
Druk Nr B/112/07,

b) określenia średniej ceny skupu Ŝyta dla celów podatku rolnego-
Druk Nr B/113/07,

c) określenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych –
Druk Nr B/114/07,
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d) opłat targowych na terenie gminy Gniew – Druk Nr B/115/07,
e) zwolnienia z podatku od nieruchomości – Druk Nr B/116/07,
f) zwolnienie z podatku od nieruchomości – Druk Nr B/117/07,
g) zwolnienia z podatku rolnego – Druk Nr B/118/07,
h) zwolnienia z podatku od nieruchomości oraz w podatku rolnym-

Druk Nr B/119/07,
i) stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gdańsku –

Druk Nr R/120/07,
j) stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Tczewie –

Druk Nr R/121/07,
k) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy w Gniewie-

Druk Nr R/122/07,
l) zaopiniowania wniosku o rozszerzenie zezwolenia na prowadzenie w
Leśnictwie Brody Pomorskie ośrodka rehabilitacji zwierząt leśnych o

przyjmowanie ptaków chronionych- Druk Nr B/123/07,
m) wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w trybie przetargu pisemnego
nieograniczonego i ustalenia stawki czynszu dzierŜawnego za pomieszczenia

uŜytkowe w budynku połoŜonym w Gniewie przy Placu Grunwaldzkim 16 /17

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gastronomicznej oraz część

działki Nr 67 o pow. 61,25 m² , karta mapy 10 i część działki Nr 68 o pow.

83,12 m² , karta mapy 10 połoŜone w Gniewie na cel związany z działalnością

gastronomiczną – Druk Nr B/124/07,
n) zmiany budŜetu na 2007 rok – Druk Nr B/127/07,
o) zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego na dofinansowanie inwestycji pn.
„Budowa instalacji wodociągowej- kanalizacyjnej osiedla przy ul. Hallera w

Gniewie „- Druk Nr B/128/07,
p) upowaŜnienia Burmistrza Miasta i Gminy Gniew do podjęcia czynności
zmierzających do przygotowania , do sprzedaŜy terenu Wzgórza Zamkowego,

w tym w szczególności : Zamku w Gniewie, Pałacu Marysieńki, pałacu

myśliwskiego, domu bramnego, budynku sądu i koszarowca” – Druk Nr
B/129/07,

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie

międzysesyjnym

a) informacja na temat złoŜonych oświadczeń majątkowych radnych,
b) informacja Burmistrza o złoŜonych oświadczeniach majątkowych pracowników

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza

z wykonania uchwał Rady.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i uzyskanych

odpowiedziach na interpelacje.
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8. Wolne wnioski i informacje.

9. Ustalenie terminu następnej sesji.

10. Zakończenie sesji.

Protokół  poprzedniej  sesji był do wglądu w biurze rady, obecnie znajduje się

przy liście obecności i proponuję przyjąć go bez odczytywania, gdyŜ  uwag do

protokółu nie wniesiono.  W głosowaniu bierze udział 13 radnych.  Kto z radnych jest

za przyjęciem protokołu bez odczytywania ? Jednogłośnie . Dziękuję. Zamykam pkt 1

porządku obrad i przystępujemy do pkt 2.

Punkt 2 porządku obrad -   Informacja na temat przygotowania spółki z o.o.

ZUK w Gniewie do „Akcji zima” – zakres działania.

- Przewodniczący rady – Bardzo proszę o wystąpienie w tym pkt. Pana  prezesa

spółki z o.o. ZUK w Gniewie Jakuba Cyburę.

-  Jakub Cybura  –  Przedstawił informację na temat przygotowania spółki  z o.o.

ZUK w Gniewie dotyczącą „Akcji zima” oraz zakres działania spółki. Jeśli są

pytania chętnie odpowiem. Informację przekaŜe na piśmie jako załącznik do

protokołu.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Bardzo proszę.  Pan radny Andrzej Solecki .

- Andrzej Solecki – Interesuje mnie sprawa utrzymania czystości chodników przy

wspólnotach mieszkaniowych?

- Jakub Cybura – Sprawę tę reguluje ustawa i uchwała  o utrzymaniu czystości i

porządku na terenie miasta i gminy Gniew.

- Franciszek Sumisławski – Jaka kwota jest z budŜetu wyasygnowana na ten rok

na utrzymanie dróg w gminie  i  dróg powiatowych? I czy jest współpraca

pomiędzy sołtysami w tej sprawie?

- Jakub Cybura – Jest to kwota razem 135 tyś zł. Z Gminy 80 tyś. zł , a   ze

starostwa 55 tyś. zł. Współpraca między nami , a  Sołtysami w tej kwestii  jest

dobra. Opłaty za usługi naliczamy ryczałtowo. RównieŜ i wtedy kiedy nie ma

odśnieŜania. OdśnieŜamy drogi gminne i powiatowe. W tym tygodniu będzie

spotkanie z sołtysami w tej sprawie.

- Bogdan Badziong – TeŜ uwaŜam ,Ŝe lepsze jest  rozliczanie ryczałtowe aniŜeli

umowa.

- Jakub Cybura – Ja się nie upieram przy ryczałcie , jeśli zaproponujecie Państwo

inny sposób moŜemy rozmawiać.
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- Przewodniczący rady – Dziękuję. Traktujemy to jako informację i taką

przyjmujemy.

- Andrzej Solecki – MoŜe przydałby się do tego jakiś koordynator , albo zajął by

się tym sztab kryzysowy?

- Jakub Cybura – Jutro dostaną Państwo nr telefonu do osoby , która zajmuje się

oczyszczaniem dróg i będzie to osoba  u , której moŜna równieŜ uzyskać

informację do kogo dana droga naleŜy.

- Bogdan Badziong – Wiedzę na temat dróg mamy i nie ma juŜ takich przypadków

Ŝebyśmy nie wiedzieli do kogo dana droga naleŜy.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Zamykam pkt 2 porządku obrad i

przystępujemy do pkt. 3.

Punkt 3 porządku obrad – podjecie  uchwał.

- Przewodniczący rady – Jako pierwszy mamy projekt uchwały   w sprawie

określenia wysokości stawek w podatku od nieruchomości –  Druk Nr
B/112/07. Bardzo proszę. Pan przewodniczący Komisji Finansów Marek Barnik.

- Marek Barnik – Komisja Finansów w większości jednogłośnie przyjęła

proponowane stawki podatku rolnego.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny skupu Ŝyta dla

celów podatku rolnego- Druk Nr B/113/07. Kto z radnych jest za podjęciem tej
uchwały? Jednogłośnie . Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od

środków transportowych – Druk Nr B/114/07.  Kto z radnych jest za podjęciem
tej uchwały? Jednogłośnie . Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie opłat targowych na terenie gminy Gniew –
Druk Nr B/115/07. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości –
Druk Nr B/116/07. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję.
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- Kolejny projekt uchwały w sprawie zwolnienie z podatku od nieruchomości –
Druk Nr B/117/07. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku rolnego – Druk Nr
B/118/07. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości oraz

w podatku rolnym- Druk Nr B/119/07. Kto z radnych jest za podjęciem tej
uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność

Burmistrza Miasta i Gminy w Gniewie- Druk Nr R/122/07. Kto z radnych jest
za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o rozszerzenie

zezwolenia na prowadzenie w Leśnictwie Brody Pomorskie ośrodka rehabilitacji

zwierząt leśnych o przyjmowanie ptaków chronionych- Druk Nr B/123/07. Kto
z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie w

trybie przetargu pisemnego nieograniczonego i ustalenia stawki czynszu
dzierŜawnego za pomieszczenia uŜytkowe w budynku połoŜonym w Gniewie

przy Placu Grunwaldzkim 16 /17 z przeznaczeniem na prowadzenie działalności

gastronomicznej oraz część działki Nr 67 o pow. 61,25 m² , karta mapy 10 i

część działki Nr 68 o pow. 83,12 m² , karta mapy 10 połoŜone w Gniewie na cel

związany z działalnością gastronomiczną – Druk Nr B/124/07. Kto z radnych
jest za podjęciem tej uchwały? Za głosowało 12 radnych, przeciw głosował 1

radny. Głosów wstrzymujących nie było. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2007

rok – Druk Nr B/127/07.Bardzo proszę Pani skarbnik Maria Olszewska.

- Maria Olszewska-  Omówiła zmiany budŜetu Gminy na 2007 rok. Pytania w

sprawie budŜetu zadawali: radny Andrzej Solecki i  radna Walentyna Czapska.

Odpowiedzi udzielała Pani skarbnik Maria Olszewska i Pan burmistrz Bogdan

Badziong.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu krótkoterminowego na

dofinansowanie inwestycji pn. „Budowa instalacji wodociągowej –

kanalizacyjnej osiedla przy ul. Hallera w Gniewie” - Druk Nr R/128/07.
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- Maria Olszewska – Chciałam tylko powiedzieć, Ŝe koszt obsługi tego kredytu to

kwota 6 tyś. złotych.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia Burmistrza Miasta i Gminy

Gniew do podjęcia czynności zmierzających do przygotowania , do sprzedaŜy

terenu Wzgórza Zamkowego, w tym w szczególności : Zamku w Gniewie,

Pałacu Marysieńki, pałacu myśliwskiego, domu bramnego, budynku sądu i

koszarowca”  Druk Nr B/129/07. Bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan
Badziong.

Bogdan Badziong – Sprawa juŜ od jakiegoś czasu  funkcjonuje. JuŜ tez nie raz

o tym mówiłem ,Ŝe zgłosiła się do nas Spółka „POLMLEK” , która chce kupić

całe „Wzgórze Zamkowe” wraz z budynkiem bramnym i budynkiem po byłem

sądzie. UwaŜam , Ŝe   powaŜnego  inwestora trzeba powaŜnie traktować dlatego

postanowiliśmy prowadzić z nimi rozmowy. MoŜe rzeczywiście Gniew mógłby

na tym skorzystać. Spółka „POLMLEK” posiada pieniądze , ale nie ma

doświadczenia w prowadzeniu działań kulturalno-turystycznych dlatego chcą

zatrudnić ludzi , którzy pracują na zamku. W tej sytuacji rozwiązałaby się nam

sytuacja mieszkaniowa , bo za pieniądze ze sprzedaŜy moglibyśmy

wybudować mieszkania dla ludzi z sądu i budynku bramnego. Byłyby teŜ

środki na inne zadania takie jak  woda czy kanalizacje. Na tej transakcji

skorzystałoby równieŜ środowisko wiejskie. Dlatego proszę o przyjęcie tego

projektu.
Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?

Jednogłośnie. Dziękuję.

Kolejny projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu

Okręgowego w Gdańsku – Druk Nr R/120/07 i projekt uchwały w sprawie
stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Tczewie – Druk Nr
R/121/07. Do tych dwóch projektów uchwał musimy powołać komisję
skrutacyjną gdyŜ w tym wypadku musi być głosowanie tajne. Bardzo proszę o

podawanie kandydatur do komisji skrutacyjnej. Podano trzy osoby: radną

Walentynę Czapską, radnego Andrzeja Frosta i radnego Macieja Schultza.
Wszyscy radni wyrazili zgodę. Kto jest za takim składem komisji ?

Jednogłośnie . Dziękuję.  Komisja się ukonstytuuje, powoła przewodniczącego i

rozda kartki do głosowania. Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został

radny Andrzej Frost. Radni przystąpili do głosowania. Bardzo proszę

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokółu.

- Przewodniczący Komisji-  Andrzej Frost odczytał protokół z , którego wynika Ŝe

ławnikami do Sądu Okręgowego w Gdańsku zostali: Pani GraŜyna Dudzik i Pan

Jerzy Czech, a ławnikami do Sądu Rejonowego w Tczewie zostały: Pani Alina
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Rulińska i Pani Agnieszka Rachwał. Protokół Nr 1/07 Komisji Skrutacyjnej z

głosowania stanowi załącznik do protokółu.

-  Przewodniczący rady – Dziękuję. Gratuluję   wyboru  i ogłaszam 10 minut
 przerwy.

P r z e r w a  10 minut.

- Przewodniczący rady – Wznawiam obrady po przerwie. Jest godz. 13:10.

Zamykam pkt 3 porządku obrad i  przystępujemy do pkt 4.

Punkt 4 porządku obrad - informacje Przewodniczącego Rady o działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

- Przewodniczący rady – Odczytał informacje – załącznik do protokółu. Kolejny

ppkt  „a”  informacja na temat złoŜonych oświadczeń majątkowych . Odczytał –

załącznik do protokółu.

- Kolejny ppkt „b” informacja Burmistrza na temat złoŜonych oświadczeń
majątkowych .  Odczytał – załącznik do protokółu. Oddaję teraz

przewodniczenie obradom memu zastępcy Franciszkowi Sumisławskiemu.

- Przewodniczący obrad – Franciszek Sumisławski – Dziękuję.  Zamykam pkt 4

porządku obrad i przystępujemy do pkt 5.

Punkt 5 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong – Odczytał przygotowane sprawozdanie , które stanowi

załącznik do protokółu.

Przewodniczący obrad  – Dziękuję. Zamykam pkt. 5 porządku obrad i

przystępujemy do pkt 6.

Pkt 6 porządku obrad – Interpelacje i zapytania radnych.

- Przewodniczący obrad – Radny Andrzej Solecki złoŜył trzy zapytania w
sprawie: utrzymania dróg powiatowych na terenie gminy. Zamykam pkt 6
porządku obrad i przystępujemy do pkt 7.

Pkt 7 porządku obrad – Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych

interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

- Przewodniczący obrad – Odczytał informacje na temat złoŜonych interpelacji i

odpowiedziach na nie – zał. do protokołu. Zamykam pkt 7 porządku obrad i

przystępujemy do pkt 8.
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Pkt 8 porządku obrad – Wolne wnioski i informacje.

- Przewodniczący obrad – Proszę o podjecie działań ,Ŝeby nasza strona w BIP się

poprawiła. Chyba moŜna podjąć jakieś działania w tym kierunku?

- Bogdan Badziong – JuŜ Pani Sekretarz zajęła się porządkowaniem tych spraw.

RównieŜ uchwałami i zarządzeniami.

- Przewodniczący rady – Chciałbym ,Ŝeby powstał regulamin rady.

- Andrzej Solecki – Jestem pełen podziwu dla tych mikrofonów. Przydałoby się

jeszcze coś dla publiczności.

- Przewodniczący obrad – Zaskoczyła nas ta prezentacja sprzętu nagłaśniającego ,

ale zastanówmy się nad tym czy tego nie kupić. Jest to dobra rzecz.

- Przewodniczący rady – Dziękuję.

Temat kolejnej sesji :
Wykorzystanie środków rad sołeckich.

- Termin kolejnej sesji: 28 listopad 2007 roku.
- Na tym zamykam XIII sesję rady V kadencji. Dziękuję wszystkim za przybycie i

za rzeczową dyskusję. Na tym protokół zakończono. Protokół sporządzono w

dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla Burmistrza drugi dla rady.

Godzina zakończenia sesji: 13:55.

Protokołowała: Przewodniczący

GraŜyna Dudzik   Rady Miejskiej w Gniewie

         Janusz Karzyński


